元智大學輔系科目表
Yuan Ze University List of Minor Courses
(110學年度申請適用 Applicable to applications in Academic Year 2021)
110.05.05 一○九學年度第五次教務會議通過
 Passed by the 5th Academic Affairs Meeting, Academic Year 2020, on May 05, 2021
111.04.20 一一○學年度第六次教務會議修訂通過
Amended by the 6th Academic Affairs Meeting, Academic Year 2021, on April 20, 2022
	輔系名稱
Minor in
	輔系科目
Minor Courses
	學分
credits
	備註
remarks

	資訊傳播學系
設計組
Dept. of Information Communication
Design Group
(110學年度)
	設計史
Design History
	3
	必修(18)
Required (18)

	
	資訊概論
Introduction to Computer Science
	3
	

	
	設計概論
Introduction to Design Principles
	3
	

	
	互動腳本製作
Interactive Script Production
	3
	

	
	藝術基礎(二)：創意素描
Fundamentals of Arts Ⅱ：Creative Drawing
	3
	

	
	色彩學
Color Theory
	3
	

	
	攝影學
Applied Photography
	3
	選修
Elective

	
	設計繪畫
Illustration
	3
	

	
	資訊隱私
Information Privacy
	3
	

	
	創意方法
Creativity Techniques
	3
	

	
	文創產業個案
Case Study on Cultural Industries
	3
	

	
	智慧財產權
Intellectual Property
	3
	


AA-CP-04-CF09 (1.3 版)／104.01.06 修訂
備註：
1. 必修科目共計18學分。
2. 【藝術基礎(一)：素描】為本系設計組申請輔系先修課程，系上將根據該課堂表現審核是否同意該生選修本組為輔系。
3. 選擇本系設計組為輔系之學生必須修滿30學分(含)以上，才予承認其輔系資格。
Remarks:
1. Required courses are 18 credits in total. 
2. "Fundamentals of Arts (I)" is the preparatory course for students applying for minor in the Design group and their performance in this course will determine if their minor application is approved.
3. To qualify for the minor in Information Communication Design group, students must complete at least 30 credits.
※依學校時程每學年第一學期期初向系辦提出申請準備作品集(含成績單)及參加口試通過則可先修【藝術基礎(一)：素描】課程(於上學期開設) 系上將根據【藝術基礎(一)：素描】課堂表現審核是否同意該生選修本組為輔系通過後始可開始選修課程。
※Submit an application to the department office at the beginning of the fall semester according to the school schedule. Prepare a portfolio (including transcripts) and attend an oral exam. If passed, you may take the course "Fundamentals of Arts(I): Drawing" (only offered in the fall semester). The department will review the student's performance in "Fundamentals of Arts(I): Drawing" to decide whether to approve the student to choose this group as a minor. After approval, the student may begin selecting courses.
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	輔系名稱
Minor in
	輔系科目
Minor Courses
	學分
credits
	備註
remarks

	資訊傳播學系
科技組
Dept. of Information Communication
Technology Group
(110學年度)
	資訊概論
Introduction to Computer Science
	3
	必修(18)
Required (18)

	
	互動腳本製作
Interactive Script Production
	3
	

	
	人機互動概論
Introduction of Human Computer Interaction Design
	3
	

	
	遊戲程式設計
Game Programming
	3
	

	
	程式設計(一)
Computer Programming(I)
	3
	

	
	程式設計(二)
Computer Programming(II)
	3
	

	
	網際網路程式設計
Internet Programming
	3
	選修
Elective

	
	展示科技應用
Application of Display Technology
	3
	

	
	電腦圖學
Interactive Computer Graphics
	3
	

	
	Java程式設計
Java Programming
	3
	

	
	行動裝置程式設計
Mobile Device Programming
	3
	

	
	文創產業個案
Case Study on Cultural Industries
	3
	


AA-CP-04-CF09 (1.3 版)／104.01.06 修訂
備註：
1. 必修科目共計 18學分。
2. 選擇本系科技組為輔系之學生必須修滿30學分(含)以上，才予承認其輔系資格。
3. 選擇本系科技組為輔系之學生必須遵守本系擋修限制。
Remarks:
1. Required courses are 18 credits in total. 
2. To qualify for the minor in Information Communication Technology group, students must complete at least 30 credits.
3. Students must fulfill the requirements of prerequisite courses.
※ 依學校時程向系辦提出申請準備作品集(含成績單)及參加口試通過後始可開始選修課程。
※ Submit an application to the department office according to the school schedule. Prepare a portfolio (including transcripts) and attend an oral exam. After passing, you may begin selecting courses.
